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V příloze Vám posílám hodnocení svých dnešních přednášek na Vašem gymnasiu – takto jsem ho před chvílí 
poslal České společnosti ekonomické. Moc se mi u Vás líbilo, bylo to perfektně zorganizováno a vyučující 
i studenti mi byli moc sympatičtí. 

Srdečně zdraví 

Zbyněk Kalabis, Ing. 
Odborný asistent katedry financí a ekonomie 

Dotazník spokojenosti. 

 

Gymnasium Botičská, Praha 2, dne 27. 1. 2016, přednášel Ing. Zbyněk Kalabis, téma 

„Střípky z dějin bankovnictví“. Jednalo se o dvě přednášky na stejné téma v délce 45 minut 

(tedy 2 × 1 vyučovací hodina) 

Proběhla přednáška v domluvený termín? 

Ano 

Dojem z aktivity studentů (1 – byli velmi aktivní až 5 – byli velmi pasivní) a proč? 

1 – Studenti prvního ročníku se zřetelným zájmem poslouchali přednášenou 

problematiku 

Co bylo dobře? 

Přednáška byla zorganizována velmi dobře, a to včetně výpočetní techniky. 

Jednalo se o součást celoškolní akce „Den finanční gramotnosti“. 

Co naopak špatně? 

Všechno bylo v nejlepším pořádku, nesetkal jsem se se žádnými závadami 

nebo nedostatky, přednášky bylo zorganizovány na vysoké úrovni.  

Celkový dojem ze školy (1 – výborný až 5 – nedoporučuji) a proč? 

1 

Náměty na zlepšení? 

Nemám žádné náměty na zlepšení. 


